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Újraválasztásomat követően, a megígérteknek megfelelően hozzáfogtam a jövőbeni 

tudományos referens felkutatásához. Reményeim szerint sikerrel jártam, és a Küldöttgyűlés 

is hasonlóan jó véleménnyel lesz arról a másodéves biológus hallgató szakkollégistáról, aki 

véleményem szerint a legmegfelelőbb választás lesz a 2018-as szemeszterre. Mivel elég 

határozott elképzeléssel rendelkeztem az utódom személyéről, így a nyári külföldön 

tartózkodásom után az augusztus végi és szeptemberi feladatköreimbe már sikeresen tudtam 

bevonni, így nagyobb rálátást szerezhetett a tudományos referensi munkakörre. 

Hazaérkezésem óta az elmúlt másfél hónapban is folytattam a tavaly már megkezdett 

munkákat, ezek közé tartozik a TTK-s Tudományos Programok facebook oldal frissen 

tartása, melynek hétről-hétre bővül a követőinek száma, és reményeim szerint, amint kikerül az 

új gólyák facebook csoportjaiba, még több emberhez juthatnak el a TTK-s programok. 

Továbbra is érkeznek megkeresések különböző programok hirdetésére, az elmúlt hónapban 

többek között Jezsó Bálint keresett meg, hogy a most induló fejlődésbiológiai 

előadássorozatuknak a kari reklámozásában segítsek, és ha jól tudom, az első már lezajlott 

előadás igencsak nagy sikerrel zárult.  

Mindezek mellett, véleményem szerint az elmúlt másfél hónap legfontosabb feladata a 

Rendszeres tudományos ösztöndíj elbírálása volt. A közelítőleg 55 leadott pályázatból, 

körülbelül a hallgatók fele érdemelte ki a plusz juttatást. A pontok alapján történő elnyert 

összegek meghatározásában annyi változás történt, hogy a kiugróan magas pontok 

ellensúlyozására egy maximum ponthatárt jelöltünk ki (25 pontnál).  

Az idei évben nem került meghirdetésre hiánypótlási időszak, mely sajnos több szempontból is 

megnehezítette a munkánkat. Az egyéb felmerülő problémákkal együtt egy általam összeírt 

lista alapján szeretnénk a pontrendszert további módosításokkal, a kiírást pedig további 

pontosításokkal kibővíteni, hogy a jövőben még kevesebb probléma merülhessen fel a bírálási 

időszak során. Bár a konkrét bírálási időszak már lezárult, de még az érkező panaszlevelek 

alapján a pályázati pontok újraellenőrzése jelenleg is folyik, a napokban lezárul, és jövő hétre 

minden eredmény véglegesedik. 

 

Köszönöm, hogy végigolvastad a beszámolómat, bármilyen felmerülő kérdésre szívesen 

válaszolok.  
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